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Proszg o wyjaSnienie dotycz4ce funkcjonowania kanalizacji deszczowej w
mieScie . Ostatrio, kaZda wigksza ulewa powoduje niedroano66 urzqdzellr
odprowadzaj4cych wody opadowe i licme podtopienia. Kto sprawdza i
nadzoruj e cry szczerie i udro2nianie ty ch urz1dzefi?

2. Kiedy miasto przystQpi do naprawienia potgznej wyrwy skarpy wiSlanej przy
ul, Plockiej na wysoko5ci ul. Barskiej spowodowanej uj6ciem kolektora
deszczowego. Dlaczego ten teren jest niezabezpieczony i nieogrodzony , w
tym miejscu mo2e doj56 do nieszczg6liwego w skutkach wypadku.

3. Duza grupa mieszkanc6w glosujqca za projektem budowy wieZy widokowej
na wloclawskim Zawislu, w ramach bud2etu obywatelskiego jest rozczarowana
decyzj1 Urzgdu Miasta o zaniechaniu tej inwestycji. proszg o szczeg6lowe
wyjadnienie tej sprawy.

4, WzAlnZkanaluZuzarka za plotem hrmy MCC Sp. z o. o. (dawna
Hydrobudowa) znajduje sig dzikie wysypisko gruzu i r6Znych material6w
budowlanych. zdariem mieszkaric6w jest to niedopuszcza)aei szkodriwe dla
Srodowiska. Proszg o zbadanie tego problemu i skierowanie ewentualnych
wniosk6w do wlaSciwych sluZb.

5. Mieszkancy odcinka ulicy Mielgciriskiej pomigdzy alej4 Janapawla II a ul.
Szyszkow4 alarmuiq, 2e do ich drogi kt6ra ma charakter pieszo- jezdni bgdzie
wl4cznny caly ruchpojazd6w znowo budowanego duzego obiektu
handlowego, powstajqcego w tym rejonie. Je2eli miasto wydalo zgodg na
brdowg tak du2ego obiektu to v{yjadiwjazdpowinien by6 od ul. Letniej.
Proszg o wyjaSnienie tego zagadnienia zanim dojdzie do nieszczgsliwych
zdarzert.

6. w samym centrum miasta znajduje sig zdewastowany, zarosnigty krzakami i
chwastami duzy obiekt stadionu ,,Woclawi", zbierajqsig tam i6wnieZ
halailiwe grupy rrlodzie zy, uprzylozzi4c irycie okolicznym mieszkarlcom.
Proszg o wyegzekwowanie od obecnego wla5ciciela tego terenu jego
uporz4dkowania i wlaSciweg o zabezpieczenia.

7. Proszg o informacjg, dlaczego prezydent Miasta nie wyplacil firmie Atelier
Architektury kwoty naleirej za wykonanie prac
zwiqzanych z dokumentacjq termomodemizacji 4 zespol6w szkolnych we
Woclawku. Kwota 140 tys. zl. powigkszata o 2g0 tys. zl. odsetek jest
niebagatelna dla bud2etu miasta a jej utata moZe si9 wi4za6 z powa2nymi
konsekwencjami, tzk2e dla pana prerydenta.
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